

DECREE

292 ASSAULT AVIATION REGIMENT DIVISION,

20 December 1942

№ 90/n

town Andreanapol

Awarding On Behalf Of Presidium of the Supreme Soviet of Soviet Union:

Order "RED STAR"

...

2. Flight commander of 820 assault aviation regiment Lieutenant BURAKOV Vladimir Mikhailovich is awarded for his 133 combat missions as a pilot of U-2 aircraft, of which 8 missions were night combat missions. He conducted 4 successful ground assault missions on the Leningrad front in difficult weather conditions. During the mission, the aircraft was severely damaged by the anti-aircraft enemy fire from the ground. But despite being wounded in his arm, he successfully returned to his home airfield and landed the aircraft on just one landing gear.

Born 1911, VKP(b) member since 1939, Belorussian, drafted to Red Army by Leningrad city military commissariat.

Home address: town Chapaevsk, Sotsgorodok 12, app. №5.

...

Commander of 292 assault aviation division
HERO OF SOVIET UNION

Colonel *Signature* /N.KAMANIN/

HEAD OF STAFF of 292 assault aviation division

Lt. Colonel *Signature* /CHIZHIKOV/



Колл. № 884
Вх № 1219
15.9.43.

139

П Р И К А З

292 ШТУРМОВОГО АВИАЦИОННОГО ДИВИЗИОНА

№ 90.

"20" декабря 1942 г.

г. Андрееполь

ОТ ИМЕНИ ПРЕЗИДИУМА ВЕРХОВНОГО СОВЕТА СОЮЗА ССР

НАГРАЖДАЕТ:

Орденом "КРАСНАЯ ЗВЕЗДА"

1. Командира звена 820 Штурмового Авиационного полка лейтенанта БУРАКОВА Владимира Николаевича за то, что выполняя боевые задания в должности пилота на самолете ИЛ-2 произвел 133 боевых вылета, из них: 8 ночных боевых вылетов. Участвуя на Калининском фронте на самолете ИЛ-2 произвел 4 эффективных боевых вылета на штурмовку материальной части и войск противника в сложных метеорологических условиях. При выполнении боевого задания самолет был сильно поврежден от ЗА противника, но несмотря на ранения в руку пришел на свой аэродром, где благополучно посадил самолет на одно колесо.

1911 года рождения, белорусс, член ВКП(б) с 1939 г. В Красной Армии с 1933 г., призван Ленинградским Горвоенкоматом. Домашний адрес: гор. Чапаевск, Соцгородок дом 12, кв. № 5.

КОМАНДИР 292 ШТА
ГЕРОМ СОВЕТСКОГО СОЮЗА

ПОЛКОВНИК

Н. Каманин

/Н. КАМАНИН/

НАЧАЛЬНИК ШТАБА 292
ПОЛКОВНИК



/ИЛИКОВ/

отп. 3 экз.
экз. № 1 - дело